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این موفقیتها را متعلق به شخص خودم نمیدانم. از خدا میخواهم این مهری که شما دارید را هرگز از من دریغ نکنید و

هرگز دچار کبر و غرور نشوم.

در مراسم تقدیر از اصغر فرهادی در موزه سینما؛ 

مراسم تقدیر از اصغر فرهادی برنده اسکار بهترین فیلم خارجی سال2017 برگزار شد.
به گزارش اسپادانا خبر، اصغر فرهادی در مراسم تقدیری که از ساعت 18:50 جمعه 12 اسفند در سالن سینماتوگراف موزه
سینما به همت خانه سینما برگزار شد با تشکر از خانه سینما و اهالی سینما گفت: از همه متشکرم. جای عباس کیارستمی و

یداله نجفی امروز خالی است.

وی ادامه داد: این موفقیتها را متعلق به شخص خودم نمیدانم زیرا این فیلمها را از درون مردم میسازم و از خدا میخواهم
این مهری که شما دارید را هرگز از من دریغ نکنید و هرگز دچار کبر و غرور نشوم.

کارگردان فیلم فروشنده متذکر شد: دعا کنید دلگرم شوم که اینجا کار کنم. من دو سال پیش چمدانها را بسته بودم و نوروز
بود و میخواستم بروم ولی منصرف شدم و به اسپانیاییها گفتم نمیخواهم بیایم.

برنده جایزه اسکار بهترین فیلم خارجی سال 2017 تاکید کرد: برای من فیلمسازی در ایران فیلمسازی با دلم است و جای
دیگر با ذهن و عقل است.
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